

Veranstaltungshinweis

In diesem Jahr wird das Österreichische Institut für Familienforschung (ÖIF) den 5. Europäischen Fachkongress für Familienforschung in Wien ausrichten. Der Kongress steht unter dem Motto „Familie – Bildung – Migration“ und findet vom 9. bis 11. November 2017 an der Universität Wien statt.

Der Kongress wird gemeinsam vom Staatsinstitut für Familienforschung an der Universität Bamberg (ifb), dem Bundesinstitut für Bevölkerungsforschung in Wiesbaden (BiB) sowie dem Österreichischen Institut für Familienforschung an der Universität Wien (ÖIF) durchgeführt.

Das Programm und weitere Informationen finden Sie in deutscher und englischer Sprache auf der Website

www.familyscience.eu

Kontakt und Information: olaf.kapella@oif.ac.at

Event note

This year, the Austrian Institute for Family Studies will host the 5th European Congress on Family Science in Vienna. It focuses on “Family – Education – Migration” and will take place at the University of Vienna from November 9-11, 2017.

The Congress is jointly organized by the State Institute of Family Research at the University of Bamberg (ifb), the Federal Institute of Population Research in Wiesbaden (BiB) and the Austrian Institute for Family Studies at the University of Vienna (ÖIF).

The programme and further information in both German and English are available on the website

www.familyscience.eu

Contact: olaf.kapella@oif.ac.at